
   VÄLJAVÕTE 

 

Algus kell 13:00, lõpp kell 15:30 

Juhatas  Margus Pedaste, Hariduse Kutsenõukogu esimees  

Protokollis Agne Lepikson, Kutsekoda 

Osa võtsid Ivo Eesmaa, Eesti Vabaharidusliit 

Toomas Kruusimägi, Eesti Koolijuhtide Ühendus  

Ene Käpp, Eesti Täiskasvanute Koolitajate Assotsiatsioon Andras  
Kalle Küttis, Haridus- ja Teadusministeerium 

Ene Liivand, Eesti Huvijuhtide Liit  

Inger Lilles, Sotsiaalministeerium  

Mare Müürsepp, Eesti Kõrgkoolide, Teadus- ja Arendusasutuste Ametiliitude ühendus  

„Universitas“  

Kaie Olmre-Hütt (Anne-Susanna Lindströmi asendaja), Eesti Kunstiakadeemia  

Katrin Poom-Valickis (Eve Eisenschmidti asendaja), Tallinna Ülikool 

Marju Reinvart, Eesti Lasteaednike Liit 

Vilja Saluveer, Haridus- ja Teadusministeerium 
Marit Suurväli, Keskkonnaministeerium 

Virve Tuubel, Eesti Rahva Muuseum  

Mare Väli, Eesti Karjäärinõustajate Ühing 

Puudusid Urvi Haasma, Eesti Kultuuritöötajate Ametiliit 

 Hille Ilves, Eesti Linnade Liit 

 Erkki Piisang, Eesti Kutseõppe Edendamise Ühing 

Ljudmilla Poljakova, Vene Koolide Õpetajate Ühendus MTÜ  
Valdek Rohtma, Eesti Lastevanemate Liit   
Sven Rondik, Eesti Haridustöötajate Liit  

Vello Saliste, Eesti Eripedagoogide Liit 

Kutsutud Heli Ainjärv, MTÜ Liikluskoolitajate Liit 

 Olav Aarna, Kutsekoda  

 Maaja-Katrin Kerem, Kutsekoda 

 Maris Vaht, Kutsekoda 

 

Hariduse Kutsenõukogus on 22 liiget, koosolekul osales 15 liiget. Otsuste vastuvõtmiseks vajalik 

kvoorum on 15 liiget. Päevakorralistes küsimustes otsustamiseks vajalik kvoorum oli olemas. 

PÄEVAKORD: 

1. Arengud kutsesüsteemis  

2. Õpetaja kutse andmise võimalikud arengustsenaariumid 

3. Hariduse valdkonna kutsete kaardistamise tulemused. Mootorsõidukijuhi õpetaja kutsestandardi 

algatamine 

4. Muud küsimused ja edasine tegevus 

 

/.../
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2. Õpetaja kutse andmise võimalikud arengustsenaariumid 

 

/.../  

 

Otsustati (ühehäälselt), et õpetaja kutse andmise võimalikest arengustsenaariumidest liigutakse 

edasi variandiga C - mitu standardit ja nende taotlemine ja omamine koolis töötamiseks on 

vabatahtlik. Otsustati (ühehäälselt) teha HTMile ettepanek vabatahtliku kutsesüsteemi 

väljaarendamisel loobuda atesteerimissüsteemist.  

 

/.../ 

 

Otsustati (ühehäälselt): 

 läbi viia arutelud erinevate huvigruppide vahel; 

 välja arvutada stsenaariumi rakendamise hind; 

 stsenaariumide rakendamisega seotud uuringut hetkel välja ei kuulutata. 

Arutelu tulemusena jõuti kokkuleppele, et Haridus- ja Teadusministeeriumile tehakse ettepanek 

edasise töö planeerimiseks kutsuda kokku erinevaid huvigruppe ühendav ümarlaud ning arvutada 

välja stsenaariumi rakendamise hind (eraldi üleminekuhind ja töös hoidmise hind). 

 

 

 

 

VÄLJAVÕTE ÕIGE  

 

 

/allkirjastatud digitaalselt/  

 

 

 

Maris Vaht 

Hariduse Kutsenõukogu koordinaator 

28.06.2011  

 


